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Plats och tid Kobergsgården, kl 18:00-20:00 

 

Ledamöter Sofia Lindholm (C) ordförande 

Monica Hanson (S) 

Eva Nyberg 
Jonas Fogelström 
Ylva Johansson 
Marianne Bertilsson 
Jan-Erik Fredriksson 
Rune Larsson 
Elisabeth Fagerberg 
Per Hansson 
Stefan Ängberg 
Anders Appelgren 
 

 

Övriga närvarande Annika Leander, Verksamhetsledare Leader 

Tommy Klasemark och Anne Charlotte Elgåfoss, 

Miljöinspektörer, Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Marthe Vakoufari, Näringslivsutvecklare, 

Kommunstyrelsens förvaltning 

Isak Johansson, Projektledare Internationella 

relationer, Kommunstyrelsens förvaltning 

Fredrik Hallstensson, Gatu- och Parkchef 

Samhällsbyggnadsförvaltningen 

Frida Fredriksson, sekreterare 

 

Justerare Jonas Fogelström 

 

Justeringens plats och tid Stadshuset, 2023-10-05 kl.17:00 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

 

Ordförande  

Justerare  

 

 

Protokollet förvaras på Stadskansliet, Trollhättans Stad 
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§ 13 

Mötets öppnande 

Sofia Lindholm hälsar alla välkomna till sammanträde med Landsbygdsrådet i 
Kobergsgården och förklarar mötet öppnat. 

Jonas Fogelström väljs till justerare. Inga synpunkter på föregående 

mötesprotokoll som läggs till handlingarna. 
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§ 14 

Representanter för området Lagmansered  

Stefan Ängberg informerar om Kobergsgården, Kobergsbygdens 
intresseförening och Lagmansered.  

Bland annat berättade Stefan att det tidigare bland annat har funnits ett 

ålderdomshem och mejeri i Lagmansered. Idag finns det en stor industri som 

är verksam i Lagmansered – ett av landets största svinhus.  

Beslut 

Landsbygdsrådet antecknar informationen till protokollet. 
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§ 15 

Information från Leader – Hur fungerar det? 

Annika Leander berättade om Leaders verksamhet, ett EU-initiativ för att 

utveckla landsbygden. Det handlar om att kommuner, ideella föreningar och 

företag samverkar och skapar utvecklingsprojekt. Medel som kan sökas via 

Leader kommer från EU, staten och kommuner. Om man har en projektidé 

kan man stämma av den med leaderkontoret för att se om man kan få stöd 

för den genom Leader. Det finns mycket information på hemsidan 

www.leadergotaalv.se.  

Det finns även så kallade delprojekt som innebär att man kan söka stöd för en 

mindre summa pengar, ett förenklat ansökningsförfarande med snabbare 

beslut och enklare redovisning. Det går att söka delprojekt inom områdena; 

Digitalisering, Nya fritids- och kulturaktiviteter, Kompetensutveckling och 

Besöksnäring. 

Beslut 

Landsbygdsrådet antecknar informationen till protokollet. 

 

http://www.leadergotaalv.se/
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§ 16 

Information från Gata/park – På gång i Trollhättans Landsbygder 

Fredrik Hallstensson redovisar projekt som planeras att genomföras med 

medel som är knutna till Landsbygdsutveckling.  

I år planeras åtgärder vid Åsaka skola där parkeringen ska rustas upp och 

förbättringar ska göras på cykelvägen mellan Åsaka och kommungränsen via 

Norra Björke.  

I Upphärad planeras stigen mellan församlingshemmet och samhället göras i 

ordning. Ett avtalsförslag med markägare är under framtagande vilket är en 

förutsättning för iordningställande av stigen. Möjligheter att få till en enklare 

cykelväg/stig till Öresjö ses över. Kultur- och fritidsförvaltningen för dialog 

med OK Flundrehof i höst gällande upprusning och drift av spåret på Rödjan. 

Vad gäller förbättringar på Nossebrobanan så har TEABs tidsplan förskjutits 

vilket innebär att Gatu- och Parkkontoret får omvärdera planen och se hur de 

kan hantera det. Det finns ingen tidsplan just nu. 

Diskussion om vikten av att det finns bra cykelvägar i Trollhättan som knyter 

ihop Trollhättans tätort med övriga kommunen. 

Beslut  

Landsbygdsrådets ställningstagande är att rådet vill få till en cykelväg till 

Åsaka. 

Beslutet skickas till 

Samhällsbyggnadsnämnden, Gatu- och parkkontoret 
Kommunstyrelsen 
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§ 17 

Information från Miljökontoret – Avloppsinventering  

Miljökontoret redogjorde för den process som pågår nu där enskilda avlopp i 

Trollhättans kommun inventeras. Planen är att framför allt inventera 

fastigheter som aldrig tidigare besökts, där det finns avlopp som är 9 år och 

äldre. Brev är utskickat till berörda fastighetsägare med en enkät där 

fastighetsägaren får fylla i information om avloppet. Om fastighetsägaren 

anser att avloppet är fungerande kommer Miljökontoret att göra ett besök för 

inspektion. Nyttan med inventeringarna är att förebygga och minska risker för 

utsläpp till vattendrag och grundvattnet.  

I rådet diskuteras enskilda avlopp i områden där kommunen länge har sagt att 

där ska byggas kommunalt VA. Det blir stora kostnader för den enskilde om 

fastighetsägarna åker på ”dubbla kostnader”. Miljökontoret har inte 

inventerat och ställt krav i områden som ingår i VA planen.  

Det finns idag ingen VA-rådgivare via Trollhättans Stad. I vissa kommuner 

finns det en sådan som kan ge stöd och råd kring avloppslösningar. 

Beslut  

Landsbygdsrådets ställningstagande är att det finns ett behov av en VA-

rådgivare i Trollhättans kommun. 

Beslutet skickas till  

Samhällsbyggnadsnämnden, Miljökontoret 
Kommunstyrelsen 
Trollhättan Energi AB 
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§ 18 

Nästa möte 

Nästa möte hålls den 6 december hålls i Friluftsfrämjandets hus. 

 


